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Jedan od najmlađih hrvat-
skih tenisača trinaestogo-
dišnji Marko Osmakčić još 
i danas pamti trenutak ka-
da mu je slavni Amerikanac 
Andre Agassi predao po-
bjednički pehar s kojim je 
nakon toga odigrao u paru 
protiv slavnog Jima Courie-
ra i Rusa Dubrivnjyja kojeg 
je pobijedio u finalu. 
Markovi roditelji dolaze iz 
Marković Polja kod Brčkog 

u BiH, majka mu je iz Zagre-
ba. Obitelj živi u Švicarskoj. 
Otac Franjo uvelike ulaže u 
sinovljevu karijeru, a trinae-
stogodišnjak se nada kako 
će jednog dana biti među 
najboljima.
VL: Kada si počeo igrati 
tenis?
–Igrati tenis sam počeo s de-
vet godina. Općenito volim 
sport, ali tenis ipak najviše. 
Jednostavno nastojim biti 
dobar kako bih napredovao 
i popeo se na vrh bijeloga 
sporta.

Zasad najblistavija uspomena iz Markova albuma - kad mu je Andre Agassi predao pehar najboljeg u Parizu
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Nastojim u igri biti dobar, 
želim biti najbolji, broj 1

Tenisač Marko Osmakčić nova je hrvatska nada bijeloga sporta

Poznata dizajnerica Mina 
Petra predstavit će u subo-
tu na finalnoj večeri Večer-
njakove domovnice u Bad 
Homburgu prvi put svoju 
novu kolekciju Materine 
priče. 
Predstavljanje će posvetiti 
skorom ulasku Hrvatske u 
Europsku uniju, a potom 
će kolekciju predstaviti i u 
Hrvatskoj kući u Zagrebu, 
gdje će se okupiti strani 
diplomati, te u ljeto u Lon-
donu za vrijeme održavanja 
Olimpijskih igara. 
– Ovo naše predstavljanje 

posvećujemo skorom ula-
sku Hrvatske u Europsku 
uniju, gdje želimo našu 
tradiciju, baštinu i stvara-
laštvo predstaviti kao dio 
kulturnog identiteta. 
Stoga kolekciju pripremam 
s motivima licitarskog srca, 
paške i lepoglavske čip-
ke, te motiva s tradicijske 
odjeće sinjskih alkara, iz 
razloga što su to značaj-
ni dijelovi naše nemateri-
jalne baštine koji su pod 
posebnom zaštitom organi-
zacije UNESCO-a – kazala 
je Mina Petra.
Prikazivanje kolekcije će 
biti popraćeno kratkim vi-
deo spotom kojim će biti 
predstavljena Hrvatska et-
no kuća Materina priča u 
Zagrebu, koja je nedavno 

Kolekcija ima motive naše 
baštine - licitarsko srce, 
pašku i lepoglavsku čipku, 
odjeću sinjskih alkara, sve 
dio hrvatskog identiteta

Tenis je skup, tata 
sve financira, zasad 
još ide, ali nadamo 
se sponzorima

moda Poznata dizajnerica Mina Petra prvi put pokazuje svoj novitet

Na Večernjakovoj domovnici i revija kolekcije 
Materine priče, posvećena ulasku Hrvatske u EU

vijesti dAnA

VL: Što te na terenu moti-
vira?
– Želja za pobjedom, za tur-
nirima i za igrom u svakom 
slučaju.
– VL: Tko ti je dosad bio 
najžešći protivnik?
– Bilo ih je puno, ne mogu se 
baš sjetiti, možda lani dok 

sam igrao u Parizu protiv 
jednog Španjolca.
VL: Imaš samo 13 godina, 
koje svoje uspjehe smatraš 
bitnima?
–Turnir na Bahamima, bio je 
to juniorski turnir do trina-
est godina. I prije dva tjedna 
sam osvojio u Stockholmu 
turnir u konkurenciji igrača 
do 14 godina.
VL: Osvojio si turnir u Ro-
land Garros za mlade do 
14. Koliko ti to znači?
–Puno, to je svjetski turnir, 
tamo igraju svi najbolji, ka-

prvi put otvorila svoja vrata 
i koja bi u budućnosti tre-
bala postati mjesto posjeta 
ljubitelja tradicijske kulture 
za vrijeme dolaska u Zagreb 
i Hrvatsku, kao i mjesto ra-
zličitih oblika okupljanja 
i suradnje Hrvata i hrvat-
skih udruga iz iseljeništva. 
Podsjetimo, Hrvatska etno 
kuća Materina priča koja je 
otvorena u prosinu prošle 
godine je jedan lijepi pro-
jekt tradicijske kulture i 
prava turistička atrakcija 
grada Zagreba. 
Mina Petra kaže kako po-
sjeduju zanimljivu etno 
zbirku iz različitih dijelova 
Hrvatske, te lijepo uređen 
prostor za izložbe, promo-
cije, kulturna događanja i 
predstavljanja. (md)Mina Petra s manekenkama nastupit će u Bad Homburgu 

da tako nešto osvojiš to je 
veliko priznanje.
VL: Misliš li da uz svoj ta-
lent, trud, ali i sreću možeš 
ući u 100 najboljih?
– Mislim da mogu, stvarno 
puno treniram i dajem puno 
od sebe. Mislim da bi se to 
moglo ostvariti.
VL: Kome se od hrvatskih 
tenisača najviše diviš?
– Najviše sam se divio Ljubi-
čiću. Dok je bio u formi bio je 
stvarno smiren, lijepo ga je 
bilo gledati na terenu.
VL: Tko ti je uzor u svijetu?

Marko daje sve od sebe, trudi se ući u najboljih 100 u svijetu

značenje Velika je stvar kad osvojiš Roland Garros, to je svjetski turnir, tamo igraju svi najbolji i odličnom mi 
je sjećanju to kako sam u finalu pobijedio Španjolca. Od velikana divim se Ivanu Ljubičiću i Novaku Đokoviću

– Najviše Novak Đoković.
VL: Koja je tvoja najveća 
želja?
– Da postanem broj 1 u svije-
tu i da budem najbolji.
VL: Tenis je skup sport, 
kako se financirate? Imate 
li sponzore?
– Sada još nemamo, zasad 
ide još nekako, sve tata 
sponzorira i plaća, ali nada-
mo se nekim sponzorima.
VL: Što za tebe znači biti u 
svijetu poznatih?
Pa to je super osjećaj, lijepo 
je, uživam!


